
Minuta ședință Consiliului Director din data de 22.12.2022

- Ședința online prin Google Meet, ora 20:00 -

Membri prezenți: Ionut Patras (IP), Natalia Deconescu (ND), Suciu Simion (SS), Horia

Galateanu (HG), Dinu Gheorghe (DG), Relu Tamas (RT), Dionisie Rosca (DR), Gheorghe Urdea

(GU).

Membri lipsa: -

Invitat: Camelia Prica.

Ordinea de zi:

1. Regulament de funcționare al CD
2. Actualizarea Regulamentului de Transferări al Sportivilor.
3. Actualizarea Regulamentului de Clasificare Sportivă.
4. Aprobarea modificării componenței în comisiile și colegiile F.R.O.

nefinalizate
5. Aprobarea precizărilor la sistemul competițional și finalizarea calendarului

2023.
6. Taxe și vize / licențe FRO 2023.
7. Stadiul Regulamentului de Organizare și Funcționare al F.R.O.
8. Raport JWOC in urma vizitei de lucru din Portugalia.
9. Sponsorizări pentru JWOC 2023.
10. Propuneri competiții internaționale în România 2024-2030.
11. Progres reglaj financiar SEEOC 2022.
12. Diverse.

La prezenta ședința sunt prezenți 6 membri, conform statutului ședință este

declarata statutara.

1. RT - la regulament este o problema, eu zic ca acest punct nu-l putem discuta online și

solicit amanarea lui. Trebuie discutate cu prezenta fizica.

IP -  avem doua variante: continuam în seara aceasta sau ne oprim si continuam ulterior.

RD - am o completare, GU a trimis un material care nu a fost luat in calcul. A fost trimis in

urma cu doua, trei saptamani. Eu am observat azi dimineata cand am citit materialele.

IP - asta cu votul nominal?

RD - trebuie revizuit, cred ca e tardiv sa discutam acum. Incet-incet ne facem si formula de

comunicare între noi.

IP - eu nu mă grăbeam cu regulamentul asta, dar tu ai zis sa incepem următoarea ședință cu

asta.

GU - v-am pus pe whatsapp ce am făcut în luna noiembrie si am trimis catre federatie si catre

CD.



Se supune la vot amanarea subiectului. ND propun ca materialele sa fie trimise in avans si

acestea sa fie studiate.

RD - eu vreau doar sa completez ca materialul lui GU este trimis in urma cu 3-4 saptamani si

nu vad ceea ce zice ND.

ND - el nu a modificat pe propunerea existenta de material.

IP - amanam discuția și vor fi incluse și propunerile lui GU.

2. Actualizarea Regulamentului de Transferari al Sportivilor

IP - avem 3 variante - perioada de transfer sa fie pana in 15 decembrie, pana in 31
decembrie sau pana in 15 ianuarie.

Se supune la vot care este perioada de final a transferurilor si se aproba cu 31
decembrie cu cinci voturi pentru.

RD - mai avem o problema la transferul sportivilor fără acordul cluburilor. Părinții
sportivilor (in cazul sportivilor minori) nu au nici un raport cu FRO, ei au raporturi
cu clubul la care este legitimat sportivul, FRO nu poate trece peste cluburi. In
regulament trebuie corectate mentiunile despre parinti.

Se supune la vot regulamentul si se aproba in unanimitate.

3. Actualizarea Regulamentului de Clasificare Sportivă.

Se supune la vot materialul, in forma trimisa de RD si dezbatut in CCH, si se aproba
in unanimitate.

4. Aprobarea modificării componenței în comisiile și colegiile F.R.O. nefinalizate.

RD - Camelia să actualizeze componența comisiilor, conform minutei de la Arad.

Discuția se amână.

5. Aprobarea precizărilor la sistemul competițional și finalizarea calendarului 2023.

RD prezinta modificarile dezbatute in cadrul CCH.

ND - eu am o propunere legată de startul categoriilor 80 - 85 ani, mereu li se da
startul in ultima parte și oamenii aceștia ajung la sosire dupa premiere, oamenii
aceștia nu ar trebui ținuți până în ultima parte a perioadei de start.

RT - e simplu, ii mutam in partea de început a sartului.

RD - e simplu, facem o recomandare în precizări.

IP - 10 etape de sprint urban sunt enorme si ar trebui sa se tina cont ca prima etapa
deja stabilita sa fie prima etapa si la fel si ultima etapa, să nu fie vreuna în afara
sezonului sau o dată cu evenimente care nu sunt importante.



Se supune la vot ca în precizări sa fie trecute 9 etape de sprint-urban si se aproba
in unanimitate.

Se aprobă în unanimitate precizările în forma convenita.

4. Revenire la acest punct privitor la comisii:

IP - in acest moment avem 6 propuneri pentru Colegiul antrenorilor, nu a vrut nimeni
sa cedeze un loc. Se supune la vot si se aproba in unanimitate. DG - in caz de
egalitate s-a convenit ca votul președintelui colegiului sa fie decisiv.

RD - coordonator la Mountain bike - Nagy Conrad, coordonator la Schi - Relu Tamas.

Se supun la vot cele două comisii, se aprobă în unanimitate.

6. Taxe si vize / licențe FRO 2023.

Se supune la vot noul borderou și noua grila de taxe și vize și se aprobă în
unanimitate.

7. Stadiul Regulamentului de Organizare și Funcționare al F.R.O.

RD - nu s-a lucrat nimic în ultima luna la regulament.

IP - neapărat pana la sfarsitul lui februarie ROF trebuie publicat.

RD - pana la jumătatea lui februarie.

8. Raport JWOC în urma vizitei de lucru din Portugalia.

Raportul a fost intocmit si trimis Consiliului Director. Nu sunt intrebari in baza acestuia.

12. Diverse

Criteriile de selecție și programul loturilor de juniori și tineret sunt supuse la vot și se
aprobă în unanimitate. Bugetul urmează sa fie discutat după aprobarea finanțării din
partea Ministerului Sportului.

9. Sponsorizări pentru JWOC 2023.

IP - am contactat diverse companii și mari și mici pentru sponsorizari si solicit
mandatul CD pentru a putea continua discutiile cu aceștia și să gestionez
sponsorizarile pe care le va primi federatia pentru JWOC. Se supune la vot ca
Patras Ionut fie împuternicit să semneze mandatele de sponsorizare și se aprobă
în unanimitate.

GU - cred ca ar fi corect formulat ca dl. președinte solicita imputernicire pentru a
semna contractele de sponsorizare.



10. Propuneri competiții internaționale în România 2024-2030.

ND - Campionatul Mondial de Veterani in anul 2026, la sugestia Federatiei
Internationale de Orientare.

RT - noi dorim sa solicitam și o competiție de iarna sa solicitam.

ND - Tatyana intreaba in fiecare an de organizare de competiții de schi.

Se amână subiectul.

11. Progres reglaj financiar SEEOC 2022.

IP - in octombrie am primit adresa de la Chimia Victoria, am răspuns la întrebările
Chimia Victoria si am trimis o serie de solicitări către club. Saptamana aceasta
am primit solicitări de la Chimia, acestea vor fi studiate după anul nou.

RT - vreau sa se prezinte listele cu arbitrii de la SEEOC.

RD - solicit sa mi se prezinte lista de cazare a lotului național pentru SEEOC.

Ionut Patras (IP), _____________________________

Natalia Deconescu (ND)          _____________________________

Suciu Simion (SS) _____________________________

Horia Galateanu (HG) _____________________________

Relu Tamas (RT) _____________________________

Dionisie Rosca (DR) _____________________________

Dinu Gheorghe (DG) _____________________________

Gheorghe Urdea (GU) _____________________________


